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З А П И С Н И К 
 са 6. сједнице Комисије за саобраћај и комуникације, 

 одржане 18.07.2007. године  
 
Сједница је одржана  18.07.2007.године, с почетком у 14.10 часова. 
 
Сједници су присуствовали чланови Комисије:            
1. Бранко Докић, предсједавајући                              6. Хусеин Нанић 
2. Славко Матић                                                           7. Мехмед Суљкановић.  
3. Шемсудин Мехмедовић 
4. Садик Садо Бахтић 
5. Селим Бешлагић 
 
Оправдано су одсуствовали Сњежана Рајилић и Саво Ерић. 
Из Савјета министара БиХ сједници су присуствовали: Којо Копривица и Мирко Шекара, помоћници 
министра комуникација и транспорта, Мирослав Бјелобрк, службеник Министарства комуникација и 
транспорта БиХ и Зијад Синановић, директор Сектора за транспорт и комуникације 
Спољнотрговинске коморе БиХ. 
Сједници је присуствовао и секретар Комисије за саобраћај и комуникације Ахмед Јаловичић. 

 
 
Предсједавајући Бранко Докић предложио је сљедећи 
 

Д Н Е В Н И   Р Е Д 
 

1. Усвајање Записника са 5. сједнице Комисије;  
2. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о основима безбједности саобраћаја на 

путевима у Босни и Херцеговини – предлагач: посланик Мехмед Суљкановић (друга фаза); 
3. Предлог Савјета министара Босне и Херцеговине да за именовање Николе Пејића за члана 

Државне регулаторне комисије за електричну енергију;  
4. Текућа питања. 
 
Дневни ред једногласно је прихваћен.   

 
Ад. - 1.  
 
На Предлог записника није било примједаба, па је Комисија једногласно усвојила Записник са 5. 
сједнице.  
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Ад. - 2. 
 
Предсједавајући је подсјетио да је одржана Јавна расправа о Предлогу закона која је била доста 
садржајна, те рекао да би Министарство комуникација и транспорта Босне и Херцеговине (у даљем 
тексту: Министарство) требало на основу дискусија и радова са Јавне расправе да иде у евентуалне 
цјеловите измјене Закона о основима безбједности саобраћаја на путевима у Босни и Херцеговини 
(у даљем тексту: Закон).  
 
Мехмед Суљкановић истакао је да је на Јавној расправи најмање било говора о Предлогу закона о 
измјенама и допунама Закона о основима безбједности саобраћаја на путевима у Босни и 
Херцеговини (у даљем тексту: Предлог закона), као и да нико није оспоравао Предлог закона, осим 
једног дискутаната који је изразио сумњу да ће се повећањем новчаних казни постићи очекивани 
ефекти. Расправа је била усмјерена на проблеме и недоречености у Закону, те сматра да би усвајање 
Предлога закона била добра порука за даље измјене и допуне на које је указано на Јавној расправи. 
С обзиром да је на Јавној расправи било доста говора о потреби формирања Савјета за безбједност 
саобраћаја, сматра да би било корисно да  Комисија донесе о томе закључак. 
 
Селим Бешлагић сматра да би требало да Предлог закона прође у другом читању, а уколико се 
оцијени да не би могао проћи на Дому, предлаже да се уважи препорука Министарства да је рано за 
измјене Закона, па да се након 18 мјесеци изврше анализа примјене Закона, као и  предложе 
потребне измјене и допуне Закона. 
 
Којо Копривица истакао је да су на Стручном колегијуму Министарства анализирали резултате 
Јавне расправе, те да је закључено да треба цјеловито анализирати Закон, подсјетио да је Закон 
значајно измијењен у парламентарној процедури, када је Дом народа преполовио казне. Сматра да 
треба урадити додатне анализе, како би се за одређени период направио темељит Предлог закона, 
јер се честим измјенама и допунама Закона отежава полицији примјена Закона. 
 
Предсједавајући се сложио са констатацијом Мехмеда Суљкановића да је на Јавној расправи било 
више говора о другим стварима у односу на Предлог закона. Мишљења је да је Селим Бешлагић 
добро поставио питање усвајање Предлога закона, те указао да су чланови Клуба СНСД-а у овом 
тренутку против његовог усвајања, али не због тога што није добар већ због чињенице да сматрају 
да има важнијих ствари у Закону које треба мијењати. Нагласио је да Закон још није у потпуности 
ступио на снагу, јер нису донесена два правилника које Закон предвиђа, ка и да није ријешено 
питање тестова. Подржава предлог Мехмеда Суљкановића да Комисија усвоји закључак о потреби 
хитног формирања Савјета за безбједност саобраћаја. 
 
Шемсудин Мехмедовић истакао је да треба бити позитиван извјештај Комисије о Предлогу закона, 
те указао да се може продужити рок за разматрање закона, јер је такав поступак везано за закон већ 
имала Комисија за спољну трговину и царине. 
 
Славко Матић истакао је да пошто чланови Комисије имају позитивно мишљење о самом 
Предлогу закона,  те узимајући у обзир сагласност предлагача Мехмеда Суљкановић, предлаже да  
Комисија обавијести Колегијум Дома да је потребно да Савјет министара БиХ упути у 
парламентарну процедуру цјеловит Предлог закона о измјенама и допунама Закона о основима 
безбједности саобраћаја на путевима, а да полазни основ при изради буде Предлог закона 
посланика Мехмеда Суљкановића, као  и ставови и мишљења учесника Јавне расправе. 
Предлог Славка Матића Комисија је једногласно прихватила.   
 
Након што је закључена расправа о овој тачки дневног реда, Комисија је усвојила сљедеће 
закључке:  
 
1. Тражи се од Савјета министара Босне и Херцеговине да у што краћем року сачини и упути у 
парламентарну процедуру цјеловит Предлог закона о измјенама и допунама Закона о основима 
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безбједности саобраћаја на путевима, а да полазни основ при  изради тог предлога буде Предлог 
закона посланика Мехмеда Суљкановића, као  и ставови и мишљења учесника Јавне расправе. 
2. Тражи се од  Министарства комуникација и транспорта Босне и Херцеговине да хитно предузме 
све потребне  активности с циљем формирања Савјета за безбједност саобраћаја, а у складу са 
чланом 251. Закона о безбједности саобраћаја на путевима у Босни и Херцеговини („Сл. гласник 
БиХ“, бр. 06/06 и 44/07). 
 
 
 
Ад. - 3. 
 
Ахмед Јаловичић указао је да је Предлог Савјета министара БиХ о именовању Николе Пејића за 
члана Државне регулаторне комисије за електричну енергију достављен Парламентарној 
скупштини на потврђивање у складу са чланом 4. тачка 4. Закона о преносу, регулатору и оператеру 
електричне енергије у Босни и Херцеговини, као и да су испуњени сви формални услови за 
усвајање наведеног предлога. 
 
Предсједавајући је констатовао да није било пријављених за расправу о овој тачки дневног реда, те 
позвао чланове Комисије да се изјасне о Предлогу Савјета министара БиХ. 

   Комисија је једногласно одлучила да предложи Представничком дому прихватање Предлога Савјета 
министара БиХ о именовању Николе Пејића за члана Државне регулаторне комисије за електричну 
енергију. 

   У складу са одредбама чл. 39. и 113. Пословника Представничког дома Парламентарне скупштине 
БиХ, за извјестиоца у пленарној фази именован је предсједавајући Комисије Бранко Докић. 
 
Ад.  - 4.  
 
Предсједавајући је подсјетио да је Комисија на прошлој сједница закључила да је потребно 
успоставити сарадња са сусједним земљама, као и са Италијом и Аустријом, и то у областима која 
покрива Комисија. Како би ове активности биле комплементарне са активностима Министартства 
комуникација и транспорта, предлаже да се тражи од Министарства да достави Комисији предлог 
тема за разговоре са представницима парламената, како би Комисија била у могућности да помогне 
Министарству у рјешавању оперативних проблема. Такође предлаже да се с циљем реализације ових 
активности почетком септембра упути писмо одговарајућим комисијама наведених парламената. 
Предлог је једногласно прихваћен. 
 
Шемсудин Мехмедовић је истакао да прије свега треба разговарати о ефикаснијем друмском 
саобраћају, односно о проблемима  у одвијању теретног и путничког саобраћаја са земљама у 
окружењу. Предлаже да се на једној од наредних сједница разматра и питање издавања ЦЕМТ 
дозвола. 
 
Зијад Синановић сматра да је користан предлог за сарадњу Комисије са земљама у региону, па 
навео примјер када међудржавне комисије за транспорт нису у могућности да ријеше одређене 
проблеме због важећих прописа у некој земљи, тако да је Црна Гора у јулу 2005.године увела 
додатну накнаду за путеве у виду еколошке таксе, коју плаћају и наши превозници. Пошто 
превозници из Црне Горе немају обавезу плаћање накнаде за путеве у Босни и Херцеговини, мисли 
да о овом и сличним проблемима треба разговарати. 
 
С обзиром да није било других питања, предсједавајући је закључио сједницу у 15.05 часова.  
 
 
 
             СЕКРЕТАР КОМИСИЈЕ                                       ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ КОМИСИЈЕ 
                  Ахмед Јаловичић                                                           др Бранко Докић    
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